
INNKALLING	  TIL	  ÅRSMØTE	  2013	  	  
NORSK	  ROTTWEILERKLUBB	  AVD	  TRØNDELAG	  

	  
Tid:	  Onsdag	  11.	  Desember	  2013,	  klokka	  19.00	  
	  
Sted:	  Avdelingens	  brakke	  på	  banen	  ved	  Jonsvannet	  i	  Trondheim	  
	  
Saksliste:	  

Sak	  1:	  Valg	  av	  møteleder,	  referent,	  2	  medlemmer	  til	  å	  skrive	  under	  protokollen	  	  	  
og	  tellekorps.	  	  
	  
Sak	  2:	  Godkjenning	  av	  møteinnkalling	  
	  
Sak	  3:	  Årsberetning	  
	  
Sak	  4:	  Regnskap	  
	  
Sak	  5:	  Innkomne	  forslag	  
	  
Sak	  6:	  Saker	  fra	  styret	  
	  
Sak	  7:	  Valg	  

	  
Valgkomiteens	  innstilling:	  
Styret:	  
	   Leder:	  Stein	  Ketil	  Presthus	  –	  velges	  for	  2	  år	  
	   Kasserer:	  Kay	  Arne	  Knutsen	  –	  velges	  for	  1	  år	  
	   Sekretær:	  Helle	  Schjetlein	  –	  velges	  for	  2	  år	  
	   Medlem:	  Øystein	  Martinsen	  –	  ikke	  på	  valg	  	  
	   Medlem:	  Jan	  Ole	  Østerli	  –	  Velges	  for	  2	  år	  
	   Medlem:	  Lisbeth	  Malmedal	  Botnan	  –	  Velges	  for	  1	  år	  
	  
Valgkomite:	  
	   Leder:	  Frode	  Hultgren	  –	  velges	  for	  1	  år	  
	   Medlem:	  Eline	  Presthus	  Schei	  –	  velges	  for	  1	  år	  
	   Medlem:	  Lasse	  Børmark	  –	  velges	  for	  1	  år	  
	  
	   Revisor:	  Marit	  Edvardsen	  –	  velges	  for	  1	  år	  
	  

	  
	  

Hjertelig	  velkommen	  til	  årsmøtet	  2013	  	  
og	  vi	  i	  styret	  håper	  selvfølgelig	  at	  flest	  mulig	  har	  mulighet	  til	  å	  komme!	  	  



ÅRSBERETNING	  2013	  	  
NORSK	  ROTTWEILERKLUBB	  AVD.	  TRØNDELAG	  

	  
Styret:	  
Styret	  har	  i	  år	  bestått	  av:	  
	   Leder:	  Stein	  Ketil	  Presthus	  

Kasserer:	  Caroline	  Astad	  –	  trakk	  seg	  ifra	  vervet	  sitt	  i	  juni	  2013.	  Kay	  Arne	  Knutsen	  
har	  fungert	  som	  kasserer	  for	  klubben	  fra	  da.	  	  
Sekretær:	  Helle	  Schjetlein	  
Medlem:	  Øystein	  Martinsen	  
Medlem:	  Jan	  Ole	  Østerli	  
Medlem:	  Kay	  Arne	  Knutsen	  –	  fungert	  som	  kasserer	  etter	  Caroline	  trakk	  seg	  

	  
Treninger:	  
I	  perioden	  januar	  til	  og	  med	  april,	  har	  avdelingen	  hatt	  fast	  treningstid	  tirsdager	  og	  
torsdager	  i	  ridehallen	  ved	  Bruråk	  Hestesportklubb	  i	  Bratsberg.	  På	  disse	  treningene	  har	  
det	  vært	  mellom	  5-‐15	  ekvipasjer	  tilstede.	  Vi	  har	  trent	  lydighet	  og	  gruppe	  C,	  og	  ellers	  
hjulpet	  de	  som	  har	  trengt	  litt	  veiledning	  med	  eventuelle	  problemer.	  	  
	  
I	  mai	  startet	  utesesongen	  og	  treningene	  våre	  ble	  holdt	  på	  banen	  vår	  ved	  Jonsvannet.	  
Fellestreningene	  har	  vært	  tirsdager	  og	  torsdager,	  ellers	  har	  medlemmene	  hatt	  tilgang	  til	  
banen	  utenom	  disse	  dagene.	  	  
	  
Vi	  har	  også	  prøvd	  å	  arrangere	  en	  fellestrening	  på	  onsdager	  for	  de	  som	  ønsket	  å	  trene	  
noe	  annet	  enn	  RIK,	  i	  håp	  om	  å	  rekruttere	  flere	  aktive	  medlemmer.	  Første	  kvelden	  kom	  
det	  et	  par	  nye,	  men	  videre	  utover	  sommeren	  var	  det	  ingen	  nye	  medlemmer	  som	  ønsket	  
å	  benytte	  seg	  av	  tilbudet	  og	  onsdagstreningene	  ble	  avlyst	  i	  løpet	  av	  sommeren.	  	  	  
	  
Vi	  har	  også	  prøvd	  å	  annonsere	  i	  sosiale	  media	  at	  alle	  medlemmer	  er	  velkomne	  til	  å	  
benytte	  treningsbanen,	  imot	  treningsavgift,	  men	  dessverre	  har	  ikke	  så	  veldig	  mange	  nye	  
benyttet	  seg	  av	  muligheten.	  	  
	  
Kurs:	  
I	  løpet	  av	  utesesongen	  har	  vi	  hatt	  to	  seminarer	  innenfor	  RIK	  som	  ble	  holdt	  av	  Joeri	  Veth.	  
Her	  ble	  det	  fokusert	  på	  å	  videreutvikle	  hundene	  våre	  og	  legge	  til	  rette	  et	  
treningsopplegg	  for	  hver	  enkelt	  hund,	  men	  også	  videreutdanne	  våre	  egne	  figuranter.	  	  
	  
I	  oktober	  ble	  det	  også	  holdt	  et	  RIK	  grunnkurs	  med	  9	  deltagere.	  Instruktør	  var	  Stein	  Ketil	  
Presthus.	  	  
	  
Utstilling:	  
3.	  februar	  2013	  ble	  det	  arrangert	  valpeshow	  for	  alle	  raser,	  og	  med	  litt	  over	  140	  
påmeldte	  valper,	  hadde	  vi	  en	  økning	  i	  påmeldingstallene.	  Dommerne	  i	  år	  var	  Arne	  Foss	  
og	  Lene	  Tryggestad.	  	  
	  
7.	  juli	  ble	  det	  arrangert	  rasespesial	  med	  ca	  40	  påmeldte.	  BIR	  ble	  Dino	  av	  Ipso.	  Dommer	  
var	  Prof.	  Dr.	  Peter	  Friedrich.	  	  
	  
	  



Terminfestede	  prøver	  og	  tester:	  
RIK-‐	  prøver:	  
06.	  juli	  og	  24.	  August	  var	  det	  oppsatt	  RIK-‐prøver,	  men	  som	  ble	  avlyst	  grunnet	  ingen	  
påmeldte.	  	  
	  
26.	  oktober	  ble	  det	  avholdt	  RIK-‐prøve.	  Dommer	  var	  Geir	  Flønes	  og	  figurant	  var	  Øystein	  
Martinsen.	  Det	  var	  4	  startende,	  fordelt	  på	  FP,	  SL1,	  IPO1	  og	  IPO2.	  Av	  disse	  fire,	  var	  det	  to	  
som	  fikk	  bestått.	  	  
	  
Tester:	  
14.-‐15.	  	  September	  ble	  det	  avholdt	  Funksjonsanalyse.	  Dommere	  var	  Stein	  Ketil	  Presthus	  
og	  Ola	  Valan.	  Testledere	  var	  Kay	  Arne	  Knutsen,	  Lisbeth	  Malmedal	  Botnan	  og	  Jan	  Ole	  
Østerli.	  Testen	  hadde	  12	  startende	  hunder	  og	  9	  fikk	  bestått.	  
	  
Treningsbanen:	  
Tidlig	  i	  høst	  fikk	  vi	  opp	  lys	  på	  banen,	  og	  fått	  forlenget	  treningssesongen	  vår	  med	  flere	  
måneder.	  Vi	  har	  også	  kjøpt	  en	  container	  til	  oppbevaring	  av	  utstyr.	  	  
	  
Resultater	  innad	  i	  klubben:	  
Til	  tross	  for	  at	  vi	  er	  en	  liten	  klubb,	  er	  vi	  svært	  stolte	  av	  hvor	  aktive	  medlemmene	  er	  med	  
hundene	  sine	  og	  prestasjonene	  de	  får	  til.	  Vi	  vil	  derfor	  gratulere	  

• Anne	  Cathrine	  Nielsen	  for	  bestått	  ferdselsprøve	  med	  Viking	  Del	  Conte	  Drago	  	  
• Helle	  Schjetlein	  for	  bestått	  ferdelsprøve	  med	  Nerimee’s	  Bambola.	  
• Helle	  Schjetlein	  med	  Jola	  Van	  De	  Koloniënhoeve	  som	  har	  bestått	  IPO	  2	  og	  i	  tillegg	  

blitt	  Svensk	  Utstillingschampionat.	  	  
	  
Neste	  år:	  
Til	  neste	  år	  har	  vi	  planlagt	  1	  funksjonsanalyse	  og	  3	  RIK-‐prøver,	  der	  den	  ene	  skal	  være	  
IPO	  NM	  for	  Norsk	  Rottweilerklubb.	  	  
	  
Rasespesialen	  skal	  avholdes	  som	  normalt,	  men	  nytt	  til	  neste	  år	  er	  at	  vi	  skal	  også	  
arrangere,	  sammen	  med	  Orkdal	  Hundeklubb,	  en	  dobbeltutstilling	  for	  alle	  raser	  i	  mai.	  	  
	  
Treningssesongen	  vil	  som	  normal	  starte	  i	  januar,	  men	  nytt	  er	  at	  vi	  har	  skiftet	  ridehall	  og	  
vil	  trene	  ved	  Bratsberg	  Ridesenter	  og	  treningene	  vil	  være	  mandager	  og	  tirsdager,	  	  fra	  
første	  mandagen	  i	  januar	  og	  til	  og	  med	  ut	  april.	  	  	  
	  
Utover	  det,	  så	  håper	  vi	  å	  dra	  i	  gang	  noen	  aktiviteter	  som	  kan	  rekruttere	  flere	  ekvipasjer.	  
Vi	  tror	  det	  vil	  være	  positivt	  å	  få	  flere	  forskjellige	  grener	  i	  avdelingen	  vår,	  og	  vil	  derfor	  
arrangere	  forskjellige	  kurs	  i	  løpet	  av	  2014.	  Noe	  av	  det	  som	  planlegges	  er	  kurs	  innenfor	  
bruks	  (NBF),	  ferdelsprøvekurs,	  grunnkurs	  lydighet	  (som	  vil	  være	  svært	  passende	  for	  
valper/unghunder)	  og	  sporkurs	  rettet	  imot	  FCI-‐spor.	  Det	  vil	  også	  bli	  arrangert	  et	  par	  
seminarer	  rettet	  imot	  C-‐arbeid	  med	  Joeri	  Veth	  og	  Thomas	  Olafsen	  i	  løpet	  av	  året.	  Vi	  
håper	  at	  vi	  skal	  få	  til	  å	  arrangere	  det	  første	  allerede	  i	  februar,	  og	  det	  vil	  muligens	  være	  
noen	  ledige	  plasser	  for	  rottweilerekvipasjer.	  	  
	  
I	  løpet	  av	  2014	  vil	  vi	  også	  få	  til	  et	  kurs	  for	  å	  konvertere	  figuranter	  og	  testledere	  til	  den	  
nye	  testen	  MT.	  	  


